
Referat fra Skolebestyrelsesmøde Langsø Friskole og 
Børnehus 14/3 2024

Tilstede: David, Jan, Julie (online), Jehan (online), Jesper R, Morten, Jane
Afbud: Jesper H, Maj-Britt

Underskrift af bestyrelsesmedlemmer:Rokade i bestyrelsen
Ronni trækker sig fra bestyrelsen grundet helbredsmæssige udfordringer. Julie overtager 
Ronnis plads resten af valgperioden. Jane beholder næstformandsposten og bliver i den 
resterende valgperiode.

Nyt fra skolen
Der er styr på tingene på skolen. Jesper taler med lærere og elever, og David kører 
personalemøder med et fast program med fokus på samarbejde, koordination og 
opgaveløsning.

Nyt fra Børnehuset
De glæder sig til at få Jesper tilbage. Det går godt derovre.

Økonomi ved Jan
Vi taber penge hver måned. Der er næsten rettet op i Børnehuset, men skolen kører med 
månedlige underskud. Der er forældre, der ikke har betalt (det er ret store poster).

Der er kommet en regning for installation af gas på 70.000. Der skal bedre styr på 
projektbudgetter.

Vandskade i Børnehuset: Der er ikke indsendt skadesanmeldelse rettidigt, men forsikringen 
har accepteret at dække omkostningerne.

David taler med Vammen El om at rykke installationen til den anden side af sommerferien.

David taler med leasingfirmaet angående kopimaskinen.

Vi skal have gang i skolekredsmedlemmer/kontingenter, så vi kan få yderligere støtte til 
skolen. Det forberedes og eksekveres i forbindelse med arbejdsdagen. 

Regulering af takstblad. Jan kommer med oplæg på næste bestyrelsesmøde.

Status på multibanen ved Jan
Vi tager den nuværende afdækning ned. AktivFrikvarter sætter nyt træ op, og banen 
overdækkes. Prisen er 18.000 plus moms. Lasse Holm forsøger at søge støtte ved en 
lokalpulje.

Der skal gøres plads til affaldscontainere. Det klares på en arbejdsdag.

Besøg fra revisor ved Jan



Der er lavet en liste over opgaver og ansvarsområder for den overordnede drift som 
skoleleder og andre relevante personer gøres bekendt med. Jan kommer med oplæg på 
næste møde.

Undervisningsmiljøvurdering er godkendt.

Beretning for 2023. David skriver den.

Pause
Status på sammenlægning med Høndruphus
Der er indsendt ansøgning til kommunen om udvidelse. Kommunen siger, at sagen skal 
behandles politisk. Vi har fået at vide, at det tager otte uger.

Høndruphus skal rejse godt 100.000 kroner til at dække indskud og driftsgaranti. Det 
foreslås, at der sælges aktier.

Planlægning af generalforsamling
Carsten Abrahamsen er dirigent.
Kroen er bestilt med flæsk.
Morten laver indbydelse.
David skriver ud til forældre både skole og Børnehus og opfordrer til at melde sig til 
bestyrelsesposter.

Status på registrering og anvendelse af skolens PC
Punkt udsættes

Evt.
Velkomst ny skoleleder. David og Jane. Vi inviterer til morgenamling.

Kommende møder:
3/4, 25/4 (Generalforsamling), 6/5.

Vammen den 

Referent: David Munk-Bogballe ____________________________


